
1 

 

KOMISJA BUDŻETOWO - FINANSOWA 

W KADENCJI 2010-2014 

 

 

Protokół Nr 61/14 

z posiedzenia Komisji, które odbyło się 31 stycznia 2014 r.  

w Starostwie Powiatowym  w Zgierzu 

 

W posiedzeniu udział wzięło 8 członków Komisji oraz osoby spoza jej składu.  

Lista obecności członków Komisji oraz gości stanowi załącznik nr 1 i 2 do protokołu. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Informacja o aktualnej sytuacji finansowej Młodzieżowego Domu Kultury w Zgierzu oraz 

wysokości i sposobie wykorzystania dotacji przekazanej na prowadzenie Młodzieżowego 

Domu Kultury w Aleksandrowie Łódzkim i Ozorkowie za rok 2013. 

3. Zaopiniowanie materiałów zgłoszonych na XLIV sesję Rady Powiatu Zgierskiego.  

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji Jerzy Janicki otworzył 61 posiedzenie Komisji i przedstawił 

porządek posiedzenia.  

 

Komisja jednogłośnie przyjęła proponowany porządek posiedzenia. 

Ad. 2 

Informacja o aktualnej sytuacji finansowej Młodzieżowego Domu Kultury w Zgierzu oraz 

wysokości i sposobie wykorzystania dotacji przekazanej na prowadzenie Młodzieżowego 

Domu Kultury w Aleksandrowie Łódzkim i Ozorkowie za rok 2013 stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu. 

 

Dyrektor Młodzieżowego Domu Kultury w Zgierzu Jadwiga Wlaźlińska oznajmiła, że budżet  

w wysokości 500.000 zł. nie jest dużym budżetem. Poinformowała, że: 

-  nie ma w nim środków na wydatki  wynikające z nieprzewidzianych sytuacji np. absencji 

chorobowej i konieczności organizacji zastępstw do czasu przejęcia wypłaty świadczeń przez 

Zakład Ubezpieczeń Społecznych, 

- placówka ponosi wysokie koszty na ogrzewanie. Zwróciła się z tym problemem do 

Powiatowej Spółki Infrastrukturalnej w Zgierzu. Spółka podjęła rozmowy z energetyką 

cieplną o przeprowadzenie nowego, niezależnego złącza. Jednak energetyka odmówiła ze 

względu na to, że placówka jest za małym odbiorcą, 

- nie ma środków na zatrudnienie osoby do odgarniania śniegu, usuwania sopli przed 

budynkiem w godzinach wieczornych, niedziele i święta, 

- brakuje 39.000 zł  na rozwiązanie umowy o pracę z nauczycielką, która nie znalazła 

zatrudnienia po przeprowadzonej reorganizacji, a obecnie przebywającej na zasiłku 

rehabilitacyjnym. 

 

Członek Zarządu Powiatu Zgierskiego Wojciech Budziarski poinformował, że Zarząd 

pozostawił w swojej gestii utrzymanie chodnika przed MDK w okresie zimowym. Jeśli 

chodzi środki na  rozwiązanie stosunku pracy z nauczycielką to będziemy o  tym rozmawiać 
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w momencie jej powrotu do pracy. Natomiast jeśli chodzi o energię cieplną to obecnie PSI 

renegocjuje umowy.  

 

Radny Tadeusz Iwaniuk przypomniał, że placówka ta korzysta z energii cieplnej wspólnie  

z  Zgierskim Zespołem Szkół Ponadgimnazjalnych w Zgierzu. Wobec tego rozwiązaniem 

problemu byłoby założenie podlicznika. Wówczas łatwo obliczyć, ile energii cieplnej pobiera 

szkoła,  a ile MDK.  

 

Radny Radosław Zaborowski poprosił  Zarząd o zajęcie się to sprawą.  

 

Radny Tadeusz Iwaniuk zapytał, jaki udział finansowy w skali roku w prowadzeniu MDK ma 

Rada Rodziców i Stowarzyszenie Kameleon.  

 

Dyrektor MDK poinformowała, że przekaże tą informację. 

 

 

Ad. 3 

1. Projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji szkołom  

i placówkom niepublicznym oraz publicznym niezaliczanym do sektora finansów 

publicznych, a także trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania. 

Członek Zarządu przedstawił projekt uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

2. Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Powiatu Zgierskiego. 

Członek Zarządu przedstawił projekt uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

3. Projekt uchwały w sprawie utworzenia i przystąpienia do Stowarzyszenia Łódzki 

Obszar Metropolitalny. 

Członek Zarządu przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji odniósł się do porozumienia w sprawie Łódzkiego Tramwaju 

Regionalnego.  Przypomniał, że do porozumienia przystąpiły gminy i miasta z terenu 

Powiatu Zgierskiego przez, które przebiega linia tramwajowa. W konsekwencji okazało 

się, że projekt realizowała tylko Łódź, gdyż z powodu braku środków samorządy gminne 

nie mogły w nim uczestniczyć. Uważa, że z tej sytuacji trzeba wyciągnąć wnioski   

i pilnować, żeby podział środków był czytelny i mogły również z nich  skorzystać małe 

gminy.  

 

Radny Mirosław Pilarski zwrócił uwagę na zapis § 29 ust. 1 i 2 Statutu Stowarzyszenia, 

który mówi, że Zarząd Stowarzyszenia będzie składał się z 5 osób w tym: Prezesem będzie 

Prezydent Łodzi, a Wiceprezesem Wiceprezydent Łodzi. W związku z tym podzielił 

zdanie Przewodniczącego Komisji, by ponownie  Łódź nie pochłonęła wszystkich 

środków.  

 

Radna Anna Jahns uważa, że pomysł przystąpienia do Stowarzyszenia jest jak najbardziej 

słuszny. Natomiast jeśli mamy wpływ na to, żeby negocjować zapisy Statutu to należałby 
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zwrócić uwagę min. na zapis § 29 ust. 1 i 2. Zapytała, czy mieliśmy wpływ na jego 

tworzenie. 

 

Członek Zarządu poinformował, że każdy beneficjent otrzymał Statut. 31 stycznia br. była 

dyskusja nad jego zapisami. Jest to wersja ostateczna.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

4. Projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w mieszkaniu chronionym funkcjonującym w strukturze Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Zgierzu. 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Zgierzu Agnieszka Duszkiewicz – 

Nowacka przedstawiła projekt uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

5. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łódzkiemu 

Wschodniemu. 

Członek Zarządu przedstawił projekt uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

6. Projekt uchwały w sprawie przekazania pomocy finansowej Gminie Miasto Zgierz. 

Członek Zarządu przedstawił projekt uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

7. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLII/433/13 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 20 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Zgierskiego na rok 2014. 

Członek Zarządu przedstawił projekt uchwały. 

 

Radny Radosław Zaborowski zapytał, jakie są dalsze działania odnośnie prowadzenia 

Domu Pomocy Społecznej w Ozorkowie.  

 

Dyrektor PCPR poinformował, że ogłoszony został konkurs na realizację zadania 

publicznego z zakresu pomocy społecznej dotyczącego prowadzenia DPS w Ozorkowie. 

Złożona została jedna oferta. W momencie podpisywania umowy oferent zgłaszał swoje 

zastrzeżenia, warunki, które nie zostały przez nas uwzględnione. Ostatecznie wystąpił  

z wnioskiem o odstąpieniu od podpisania umowy. W momencie powzięcia tej informacji 

było już za późno, aby z zachowaniem wszystkich ustawowych terminów można było 

ogłosić nowy nabór.  W tych okolicznościach Zarząd podjął decyzję o przejęciu 

prowadzenia domu na 3 miesiące. Wskutek zmiany pracownicy otrzymali zawiadomienia 

o przejęciu do nowego zakładu pracy,  mieszkańcy otrzymali decyzje zmieniające jak 

również powiadomieni zostali o tej zmianie wszyscy płatnicy. 

 

Radny Radosław Zaborowski zapytał, czy zmniejszyła się liczba przejętych pracowników. 
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Dyrektor PCPR odpowiedziała, że  o 2 osoby jest mniej.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

8. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLII/432/13 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 20 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zgierskiego na lata  2014-2022. 

Członek Zarządu przedstawił projekt uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad. 4 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała protokół Nr 59 z posiedzenia Komisji, które 

odbyło się 29 stycznia br. 

 

Komisja przy 5 głosach za i 1 wstrzymującym przyjęła protokół Nr 60 z posiedzenia Komisji, 

które odbyło się 31 stycznia br. 

 

Ad. 5 

Przewodniczący Komisji zaproponował zamianę tematów planu pracy Komisji z marca na 

kwiecień i analogicznie. 

 

Komisja wyraziła zgodę na zamianę. 

 

Ad. 6  

Przewodniczący Komisji dokonał zamknięcia 61 posiedzenia Komisji  

Budżetowo – Finansowej. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała  

 

 

 

 

 


